
Sinds donderdag 20 november hebben
we een “retourette” in de Coevering.
Niet inpandig in het winkelcentrum met
toezicht en dergelijke, zoals gebruikelijk
bij de ons omringende gemeenten,
maar gewoon buiten op het parkeerter-
rein. Het grote voordeel van een retou-
rette bij het winkelcentrum is, dat u niet
meer naar het Emopad hoeft te rijden.
Dat de retourette een succes is, is prima.
Maar vol is vol. En als er dan geen plaats

meer is willen wij u graag vragen om,
sociaal als u bent, uw afval weer mee
naar huis te nemen voor een volgende
poging. Het ziet er zo niet uit en vooral
het vele glas kan voor gevaarlijke situ-
aties zorgen.
Op 5 december heeft de gemeente ex-
tra bakken geplaatst. Ook worden deze
meerdere keren per dag geleegd. 

Lees verder op pagina 5.

1

Coevering Geldrop
Wijkblad

In dit nummer

3 Babalou definetief dicht
6 De paardeman van 

de hoek
7 Drie keer kampioen

10 Elke steen veranderd 
de loop van een rivier

12 Aan alles komt een 
eind

Activiteitenin De Dreef

Jeugddisco voor de basisschooljeugd
van 8 t/m 12 jaar op vrijdag 9 en 23
januari. Op 9 januari kun je tussen
19.00 en 21.00 uur dansen op muziek
gedraaid door DJ Eric en op  23 januari
op muziek gedraaid door DJ Peter. Pasje
verplicht. Entree: € 1,00 inclusief één
consumptie en vol is vol. Heb je nog
geen pasje? Neem dan een pasfoto en
€ 1,00 extra mee zodat wij er een voor
jou kunnen maken.

Rommelmarkt in De Dreef op zaterdag
17 januari van 8.00 tot 11.00 uur.
Wilt u een tafel dan kunt u die reserve-
ren bij De Dreef, WC Coevering 33 te
Geldrop.
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Retourette winkelcentrum
een (te) groot succes

Dat de retourette een groot succes is, was te zien op zaterdagmiddag 29
november om 16.00 uur. Alle bakken en glascontainers zaten tot aan de
rand vol. Voor de enthousiaste bezoekers het sein om hun afval er maar
op of langs te deponeren. Ondanks dat de gemeente één maal per dag
(en zes dagen per week) de containers komt legen, is blijkbaar dweilen
met de kraan open. 

Uitgave:  Stichting Wijkcentrum Coevering

Mooiste buitenkerstverlichting verkiezing
De afgelopen weken heeft de fotograaf van het Wijkblad door de wijk gelopen om
de mooiste buitenkerstverlichtingen en versieringen te fotograferen. De mooiste
krijgt rond oud en nieuw een lekkere fles wijn. Wilt u zien wat wij onderweg alle-
maal zijn tegenkwamen, kijk dan op www.wijkbladcoevering.nl en klik op wijkfoto’s.

JJJJJJJ

Medewerkers Wijkblad Coevering
wensen u fijne feestdagen en
een voorspoedig nieuwjaar!
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Gezellig winkelen en
genieten van een gratis

kopje snert terwijl u luistert
naar diverse koren

Programma:

Zaterdag 20 dec.
van 12.00 tot 16.00:
Kerstvrouwenband,
Steltenlopers,
Zingende Kerstman

Woensdag 24 dec.
van 12.00 tot 16.00:
Kerstmannenband,
Kersttafel dame

Gratis parkeren op onze ruime parkeerplaatsen
Droog winkelen in ons overdekt winkelcentrum

Spaar uw kassabon en doe mee
met onze decemberaktie

Hoofdprijs waardecheque van €450,-

1e prijs kerstpakket van €100,-

2e prijs kerstpakket van €75,-

Elke week 10 extra kerstpakketten
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Slaapsystemen

Comfortkamers

Boxsprings

Bedtextiel

De Beddenwinkel
Een wakkere kijk op slapen

De Beddenwinkel
Een wakkere kijk op slapen

Vanaf nu.
On-line bestellen

www.debeddenwinkel.nl.

Nieuwendijk 18  Geldrop
Tel.: 040 - 2860133
www.debeddenwinkel.nl
info@debeddenwinkel.nlHoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop

Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG

Een half jaar na de start van Winkel-
centrum Coevering werd een winkel in
huishoudelijke artikelen geopend. De
winkel kreeg de klinkende naam De
Pan. Cor Smits had een dergelijke zaak
op de Aalsterweg. Maar toen hij hoorde
van een supermodern overdekt winkel-
centrum, in een nieuwe groeiende wijk,
was het pleit snel beslist. Komende uit
een ondernemersgezin zat het onder-
nemen hem duidelijk in het bloed. Over
De Pan gaat de volgende anekdote: “De
neon-buiten reclame van De Pan was in
die tijd redelijk opvallend. Zo opvallend
dat het een baken voor de wijk werd.

Buschauffeurs werden gevraagd om bij
De Pan te stoppen. De bushalte kreeg
hierna de naam De Pan”.

In 1978 begon Mea Smits met Babalou
in het winkelcentrum. Hiervoor had ze
gewerkt bij Frencken schoolboeken.
Maar de mode trok haar veel meer. “Ze
heeft hiervoor een zeer goed gevoel”,
verteld Cor, “Mea is de motor in mode”.
En zo hadden de Smitsen twee winkels
in het Winkelcentrum en daarnaast ook
nog een winkel op het Bogardeind.

Babalou definitief dicht

Op 20 december gaat modelzaak Babalou definitief dicht. Cor en Mea
Smits gaan genieten van een welverdiende rust. Meer dan dertig jaar zijn
ze aanwezig geweest in het winkelcentrum met De Pan (huishoudartike-
len) en Babalou. Vervelen zullen ze zich echt niet. Fietsen, een cursus
Spaans, veel lezen, kunstgeschiedenis en de kleinkinderen staan vanaf
2004 op het programma. En natuurlijk de revitalisering van het Winkel-
centrum. Cor gaat 200% van zijn energie stoppen in zijn voorzitterschap
van de vereniging van winkeleigenaren om de revitalisering zo spoedig
mogelijk op gang te krijgen. Helemaal met pensioen gaat hij dus nog niet.

Lees verder op pagina 4



Dat er voorstanders en tegenstanders
zijn, is duidelijk. Maar respecteer die paal-
tjes, laat ze staan en probeer je hond uit
te laten op plaatsen waar het wel mag.
Met de grote hoeveelheid natuur om de
Coevering valt dat reuze mee. Gewoon
even uitproberen. En na verloop van tijd
weet je niet beter.
Onze winkeliers moeten een pluim krij-
gen. Na acht jaar van lijdzaam toezien
hoe de revitalisering meer en meer ver-
traging opliep, zijn ze aan hun tweede
jeugd begonnen of mag je het een uit-
gestelde puberteit noemen. “Dat is niet
aardig opgemerkt”,  hoor ik u zeggen en

u hebt gelijk. Maar het doet me denken
aan mijn eigen pubers van enige jaren
terug. Ook die gingen zich heel terecht
verzetten tegen de gevestigde orde, en
zijn nu netjes terechtgekomen. 
Dat ze eens in actie moesten komen was
duidelijk, alleen was ik bang dat ze het
niet zouden kunnen. Want tussen onder-
nemen en ondernemen is een groot ver-
schil. Er wordt nu tenminste wat onder-
nomen. De politiek is wakker geschud,
de wethouder zal wel met enige vertra-
ging volgen. Rest nog de bevolking.
Misschien geen slecht idee om eens mas-
saal achter uw winkeliers en de revitalise-
ring te gaan staan. Zij zorgen ervoor dat
u voorzieningen vlak bij huis heeft, dat u
niet helemaal naar het Centrum hoeft
met zijn betaalde parkeerplaatsen en
natte winkelstraten. Laat dat de politiek,
wethouders en burgemeester maar eens
goed weten. De Coevering staat achter

de revitalisering en wil in 2004 actie zien.
Als u iemand met een vlaggetje voor het
winkelcentrum ziet staan springen, weet
u het. Het is flierefluiter met een soloac-
tie, maar wel voor een heel goed doel.
Volgt u mij maar. J

Flierefluiter

A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur
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Uiteindelijk bleken de twee winkels in
combinatie met kinderen toch teveel
werk. Gekozen werd om door te gaan
met Babalou. Kleding is een ander vak
dan huishoudelijk artikelen. Er is meer
contact met de klanten en er komt meer
advies aan te pas. Belangrijk is dat een
relatie met de klanten wordt opge-
bouwd. Het is meer dan verkopen, het
is ook een heel sociaal gebeuren waar-
bij soms een heel levensverhaal van een
klant te horen is. 
Terugkijkend op ruim dertig jaar Winkel-
centrum Coevering overheerst een posi-
tief gevoel. Leuke collega’s en een
prachtig winkelcentrum. De laatste ja-
ren heeft Cor als voorzitter van de ver-
eniging van winkeleigenaren zich inge-
zet voor de revitalisering van het win-
kelcentrum. Een proces wat niet erg
voorspoedig verloopt. Maar Cor gaat
daar na zijn pensionering voor 200%
mee door. Als je het over de revitalise-
ring hebt dan gaan zijn ogen gloeien,
ontevreden als hij is over de voortgang
van een proces wat al meer dan acht
jaar duurt.
Op 20 december wordt tussen 14.00
uur tot 18.00 uur met een receptie een
punt gezet achter een levenslange
ondernemerschap. Nu komt er tijd voor
andere hobby’s en activiteiten. Dat mag
dan ook. J

Mensen in Nood
De kledinginzameling voor Men-
sen in Nood die op 11 oktober in
Geldrop is gehouden, heeft 1645
kilogram kleding opgebracht.

Mensen in Nood wil iedereen hartelijk
bedanken die daaraan hebben meege-
dragen.
Wij vragen iedereen om vanaf nu weer
kleding te bewaren, daar de vrijwilligers
van plan zijn op termijn weer een kle-
dinginzameling te houden, zodat de
actie dan weer tot succes gemaakt kan
worden. 
Mocht u eerder uw kleding aan Mensen
in Nood willen geven, kunt u voor de
dichtstbijzijnde container of depotadres-
sen bellen naar 073-6871060 of kijken
op www.kledingactie.nl. J

Vervolg van pagina 3

Van de paaltjesjatter tot onze winkeliers
Ergens in onze wijk woont een notoire paaltjesjatter. Zo’n iemand die
stiekem in het donker een paaltje uit de grond haalt om die ergens in
de struiken te gooien. Even later zie je dan een wijkbewoner aan de
slag om het paaltje weer terug te zetten. Dat onze speelvelden poepvrij
blijven is onderdeel van een proef die op dit moment loopt in de
Coevering. Daarvoor staan ook de bewuste paaltjes om iedereen duide-
lijk te maken wat wel en niet mag.



Het boek beslaat het kerkgebeuren van
de St. Jozefparochie-Braakhuizen-Zuid
en de Coevering van 1970, toen het
pasorale team ontstond, tot 1997, toen
het pastorale team ophield te bestaan.
Dat ook hierna nog talrijke malen een
beroep op hem werd gedaan, mag
geen verbazing wekken gezien zijn
jarenlange staat van dienst. Dat laatste
was een belangrijke drijfveer om aan
dit boek te beginnen, dat de titel
“Memoriaal” heeft meegekregen. Pastor
Sanders ziet het als een “‘gedenkboek”
in fragmentarische vorm, dus geen
nauwgezette weergave van feiten zo-
als in de geschiedenisboeken. Pastor
Sanders beoogt met zijn boek wel net
zoals de geschiedenis een beschrijving
en vastlegging van zaken, opdat deze
bekend zullen blijven.

Memoriaal is in zekere zin ook een ver-
antwoording van de werkzaamheden
van pastor Sanders naar het bisdom en
de “jongere garde geestelijken“ toe,
zodat een beter inzicht kan worden ver-
kregen. Pastor Sanders benadrukt dat
dit voor hem niet vooropstond en van
meer betrekkelijke betekenis is. 

Verder hoopt pastor Sanders dat zijn
boek een bijdrage kan leveren aan het
tijdsbeeld dat men bij bestudering van
de 2e helft van de 20e eeuw krijgt. Zo
werd hij door een archivaris aangemoe-
digd om bepaalde uitvoerige medede-
lingen niet weg te laten. Het zouden
immers kleine stukjes van die grote puz-
zel kunnen zijn.

Een boek schrijven is een hele klus en
daarom zijn bijdragen van anderen zo
belangrijk. Vier kerkmeesters, vier colle-
ga’s en mensen uit de parochie hebben
hun bijdragen geleverd. Sommige schre-
ven spontaan hun herinneringen op en
stuurden die naar de pastor. Niet ieder-
een echter was even snel met reageren.
Maar daar wist pastor Sanders wel wat
op! Gewapend met een cassetterecor-
der ging hij bij die mensen op bezoek
en liet ze vertellen en daarbij het indruk-
ken van het opnameknopje niet verge-
tend! Mensen waarover met naam en
toenaam in het boek is geschreven,
weten ervan en hebben hun goedkeu-
ring na lezing gegeven. Nee, pastor
Sanders zou zeker niet willen dat er din-
gen geschreven zouden worden zonder
instemming van de betrokkenen. 

Het boek dat zeven hoofdstukken
omvat over onder anderen de liturgie
en catechese, is nagenoeg klaar. Wat
rest is herlezing met eventuele verbete-
ringen en aanvullingen. Vervolgens
gaat het boek naar de drukker. Hierna
kan een ieder die belangstelling daar-
voor heeft, kennis nemen van
Memoriaal, dat wat bekend moet zijn
én blijven. J

Peter Coolen

U kunt het boek schriftelijk bestellen bij:
• Fr. van Rooden, Beringstraat 57,

5665 GT, Geldrop 
• J. Sanders, Reinoutlaan 125, 5665

AP, Geldrop 
• Parochiebureau St. Jozef, St.

Jozefplein 1b, 5665 RL, Geldrop 
• De kosten bedragen 12,50 euro.

Eind januari 2004 wordt het boek
bezorgd.

Een boek om niet te vergeten
Opschrijven van wat je denkt dat bekend moet zijn en blijven, kan heel
wat tijd en energie kosten. Daar weet pastor Sanders over mee te pra-
ten.  Aanleiding voor het boek was pastoor Pessers wiens werkzaamhe-
den door schriftelijke vastlegging bekend waren. Doordat dit zo waar-
devol bleek te zijn besloot pastor Sanders dit ook te gaan doen. Het was
in augustus 1999 dat hij een begin heeft gemaakt met zijn boek dat hij
aan het einde van dit jaar naar de drukker hoopt te kunnen sturen.
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Vuilnisbakken geplaatst
Ze zijn ervoor naar het gemeentehuis
geweest met een grote stapel handte-
keningen. Ze hebben de hele groen-
strook rond hun huis opgeruimd en ze
hebben de wethouder kunnen overtui-
gen dat het een goede zaak zou zijn als
er meer vuilnisbakken zouden komen in
hun wijk.
Die vuilnisbakken staan er nu. Van die
mooie rode gevallen die vragen om
afval. Niet van die zakken restafval,
maar gewoon vuil wat anders in de
struiken beland. 
De dames zijn zeer tevreden. Ze hebben
er veel tijd en energie in gestoken. En
het heeft geholpen. J

Lustrumfeest Coevering 50
In juni 2004 wordt het 35-jarig lustrum-
feest van Coevering 50 gevierd. Hier-
voor worden alle bewoners van de
Bosrand, Mackenziestraat en Heide-
zoom uitgenodigd, ook diegene die
geen lid zijn van Coevering 50. Meer
nieuws volgt. J

Vervolg van pagina 1

Rond de jaarwisseling zullen de afval-
bakken van de retourette van 30 decem-
ber tot 2 januari verwijderd worden om
problemen met vuurwerk te voorkomen.
Vanaf 2 januari bent u weer van harte
welkom. In ieder geval met het juiste
afval en zorg ervoor dat de retourette
niet gebruikt wordt voor ander afval.
J
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De paardeman van de hoek
Volgens Hans van Engeland is de Coevering een spraakzame wijk. Een wijk
met een goede sociale controle die er ook nog eens netjes bijligt. Het gras
is altijd groener bij de buren. Daarom heeft hij zijn paard bij ons in de
Coevering staan. Achter zijn huis heeft hij een flink stuk grond. Een kleine
pony zorgt ervoor dat er geen enkel grassprietje te zien is. Hans vindt dat
hij het getroffen heeft met een mooie wei in het Kempisch landschap. 

Horen zien en
niet luisteren (11)
Hondenweer, wat is dat eigenlijk? In-
middels weet ik wel wat vakantie in de
tropen voorstelt. Mijn baasjes vakantie
begon goed, nou goed? Zoals gewoon-
lijk gingen zij niet echt op vakantie,
maar sliepen een of twee uur langer
door. Voor mij betekende dit een of
twee uur langer boven blijven. Voor de
katten een of twee uur langer de vrij-
heid beneden. Soms duurde deze ellen-
de nog langer, want na het uitslapen
kwam het bijtrekken. Als alle slaapplooi-
en verdwenen waren, de koffie pot leeg
en de krant uit, ja dan was ik aan de
beurt. In plaats van om zeven uur werd
ik pas om tien uur uitgelaten. Is dat nou
vakantie? Voor mij dus beslist niet!
Gelukkig werd het heter en heter, de
straatstenen branden onder mijn kus-
sentjes. Stilstaan was er dan ook niet bij.
Kom baas, doorlopen tot het gras, dat is
ten minste minder heet aan mijn poten.
Na een ferme middag wandeling, ja echt,
ik word meerdere keren per dag uitge-
laten, zocht ik de koelte op van de vloer-
tegels. Ik ging nog mee om de baas te
plezieren, maar als het aan mij gelegen
had, was ik alleen nog ‘s nachts rond 12
uur naar buiten gegaan. Geen hond
stuur je met dat weer toch de straat op.
Op alweer zo’n mooie zomerdag mocht
ik in de tuin, terwijl de rest van de fami-
lie op het terras zat te genieten van een
bakkie leut. Zo nieuwsgierig als ik ben,
zo vraatzuchtig ben ik ook. Er lag een
heel pril jong appeltje op de stenen, lek-
ker joh, ja echt waar hoor. Het zoeken
naar nog meer van die dingen leverde
niets op. Maar als je zoekt moet je het
grondig doen. Toen ik met alleen m’n
snuit nog maar tussen de planten
begon te wroeten, kwam het eerste
commentaar al. Niet lang daar na moest
ik wel met m’n poten in het groen,
omdat m’n neus te kort was. Zondag of
niet, er werd wat gefoeterd. Dan niet..,
maar wat is dat, daar in de rimboe..,
beweegt daar wat? Zoef, weg was ik,
verdwenen tussen de bosjes achter in
de tuin. Jullie kunnen roepen wat jullie
willen, maar eerst kijken wat dat was. Ik
kom er niet doorheen hoorde ik het
vrouwtje zeggen, naar “ kom hier “ luis-
terde ik dus even niet. Helaas door al
dat rumoer verdween mijn interesse in
de onbekende en wurmde ik me door
het groen weer de plaats op. Moest ik
verdorie naar binnen. Gelukkig maar
dat de schrijver dezes het niet lang uit-
houdt buiten en hij de hond gezelschap
kon houden. J

Zar Blok

Dat de Coevering een spraakzame wijk is
mij niet vreemd. Zo zijn we ook in con-
tact gekomen met Hans. Gewoon even
een kort praatje als hij met zijn paard
bezig is. En van het één komt het ander.
Toen Hans gevraagd werd voor een inter-
view was hij zeer verbaasd: “Ik woon
helemaal niet in de Coevering”. Maar
toen hij een Wijkblad had doorgebla-
derd, was het interview geen probleem
meer. Een interview in zijn gezellige keu-
ken aan het Bogardeind. Over paarden,
maar over nog veel meer onderwerpen.
Want ook deze keer werd ik weer ver-
baasd over een levensverhaal.
Het levensverhaal is op te delen in een
gedeelte voor en na zijn motorongeluk.
Hij was volop bezig met de verbouwing
van zijn pas gekocht, en behoorlijk uitge-
leefd, huis. Na afloop van een grote klus
aan de riolering pakte hij even de motor
om een stukje rond te toeren. Onderweg
heeft een automobilist hem over het
hoofd gezien. De botsing viel mee, maar
zijn rechterbeen raakte verpletterd tussen
de motor en de bumper van de auto.
Doordat er ook een infectie bij kwam,
moest zijn been boven de knie worden
afgezet. Op het moment van de botsing
had Hans het idee dat hij het niet zou
overleven. Dat heeft er mede voor
gezorgd dat hij een iets wat andere
levensinstelling heeft gekregen. Niet
meer zo gefocused op materiële zaken.
En zo kwamen we bij zijn hobby’s te-
recht. Naast “paardrijden” schildert hij.
Boven de garage heeft hij een atelier
waar hij niet onverdienstelijk bezig is. Hij
was altijd al goed in tekenen en liep toe-
vallig tegen een schildersgroep op basis-
school De Akert aan. Het schilderen had
hij al eens eerder geprobeerd, maar door
een verkeerde aanpak lukt het eerst niet
zo. En zo liepen we van de schilderijen
naar een grote Harley Davidson trike.
Motorrijden is en blijft één van zijn hob-
by’s. Nu wel op een “driewieler” want
met een kunstbeen kun je geen motor
overeind houden. Dat probleem kent hij
maar al te goed, want ook met fietsen
overkomt hem wel eens dat hij pardoes
omvalt als er een onverwachte situatie is
waarbij hij de verkeerde voet aan de
grond moet zetten. Naast de trike stond
een mooie Volvo Amazon Combi uit ‘67.
Prachtig opgeknapt. Dat sleutelen is ook
een van zijn vele hobby’s. Hij heeft er

zelfs een caravan bij, een SMV uit ‘74
voor de echte kenners.
Komen we toch weer terug op het paard.
Regelmatig spant hij een sjees voor.
Gewoon voor de lol of voor een toer-
/oriëntatietocht. Het heeft even geduurd
voordat hij een goed paard had. Niet te
tam en niet te wild. Wedstrijden rijden
wil hij niet. Dat is ook gevaarlijk, want je
kunt eenvoudig omslaan. Wel is het leuk
om te kijken naar de wedstrijden van de
Menclub. Daar is hij dan ook regelmatig
te zien. Omdat hij veel door de bossen
rond Geldrop rijdt, valt het hem op dat er
rond de Coevering weinig zwerfvuil ligt
in vergelijking met andere gebieden. Dat
er vriendelijke mensen wonen weet hij
doordat er zeer regelmatig een praatje
met hem wordt gemaakt. Dat geeft hem
ook het gevoel dat er een goede sociale
controle is, dat anderen ook een beetje
op zijn paard letten. Dus nu weet u wie
regelmatig in de wei zijn paard staat te
verzorgen en u weet nu ook dat hij graag
een praatje maakt. J

Rob Biesters

Nieuwe redactie Wijkblad
Heel voorzichtig stromen de eerste reac-
ties binnen. Sommige mensen willen het
wel proberen. Ze krijgen een opdracht
en kunnen dan eens kijken of het klikt. Of
het schrijven voor een wijkblad leuk is, of
ze het kunnen. Want naast het schrijven
moet er meestal ook iemand geïnter-
viewd worden. Nee, we gooien niemand
in het diepe. De moeilijkere stukken wor-
den nog steeds geschreven door de erva-
ren redactieleden. In ieder geval een har-
telijk welkom voor onze nieuwe reactiele-
den. In dit blad ziet u hun eerste schrijf-
sels. 
Nog steeds zijn we op zoek naar “nieuw
talent”. Vooral iemand die overdag tijd
heeft zien we graag als nieuw redactie
lid. Regelmatig is er overdag iets te doen
en moet een redactielid een dag vrij
nemen om erover te kunnen schrijven.
Ook zoeken we nog naar advertentiebe-
heerder en een layouter die verstand
heeft van QuarkXpress. Mocht u denken:
“zou het iets voor mij zijn”. Twijfel dan
niet en neem contact op met wijkblad-
coevering@hetnet.nl of bel na 18.00 uur
040-2867206. J



jeugdrubriek
Merijn van Wanroij,
13 jaar, geeft iedere
maand zijn mening
over een (actueel)
onderwerp.

Pesten
Op school hebben we al een paar keer
les over pesten gekregen. We moesten
het bestrijden. Iedereen bedacht dan een
regel die het pesten minder zou maken.
Toen iedereen een regel had bedacht,
werden de beste twaalf uitgekozen. De
mentrix heeft daarvan een pestprotocol
gemaakt. Of dat hielp, was nog maar de
vraag. Dus kwam er laatst ook nog een
toneelgroep langs op school die een stuk-
je opvoerde over pesten. We mochten
daar zelf meespelen en een persoon
anders laten reageren. Het was wel leuk,
maar het duurde ook redelijk lang. Ik
weet niet of het indruk heeft gemaakt om
mijn klas. Er wordt dan misschien minder
gepest, maar er wordt nog wel erg vaak
geplaagd. Bijvoorbeeld wordt er veel
over je uiterlijk gezegd. Heb je een te
korte broek aan of een te strak T-shirtje,
van dat soort dingen. Daar is weinig aan
te doen, want die dingen vallen gewoon
heel erg op. In het toneelstukje lieten ze
ook zien dat pesten leuk was voor som-
mige mensen en wat je ertegen kan
doen. Bijvoorbeeld nar de leraar gaan of
je vrienden erbij halen. Het is moeilijk te
zien of iemand wordt gepest, want die-
gene verzwijgt dat dan meestal. Ik hoop
dat iedereen ervan heeft geleerd en er
minder pesterijen worden verricht. J

Merijn van Wanroij

Drie keer kampioen

Schrijvende kinderen gezocht
Wij zouden het leuk vinden als jij
eens schrijft over je vakantie, hobby,
sport en andere dingen die jouw
bezig houden of waar jij graag je
mening over wilt geven. Je mag het
allemaal opschrijven en inleveren bij
De Dreef. Wel even je naam en adres
erbij schrijven en dat het voor het
wijkblad is. Je krijgt in ieder geval
een leuke verrassing als jij ons met
een verhaal verrast! We zijn be-
nieuwd... J

7

2003 kan voor Alex Reijns niet meer stuk. Hij werd drie maal kampioen
met biljarten. Hij haalde de Tapperijtroffee, de eerste prijs van zijn club
‘t Poedelke en nog eens de eerste prijs en hoogste serie van de
Geldropse Kampioenschappen binnen.

Alex Reijns is een fervente biljarter die in
zijn jeugd jaren vaak met zijn vader
meeging om een balletje te stoten en
zich later bij biljartclubjes aansloot.
Toen hij Zeeuws-Vlaanderen inruilde
voor Brabant heeft hij een aantal jaren
niet meer gebiljart, maar in 1999 haalde
hij zijn keu weer te voorschijn en ging
bij de club ‘t Poedelke in De Dreef bil-
jarten. Nu is hij daar wedstrijdleider van
de club. Elke maandagavond is hij daar
te vinden. Er wordt voornamelijk libre
gespeeld in competitie onder elkaar. Af
en toe spelen ze uit of thuis met een
andere club om vriendschappelijk con-
tact te onderhouden. De club telt
momenteel veertien leden, elf mannen
en drie vrouwen. Alex haalde bij zijn
club de eerste prijs binnen het afgelo-
pen seizoen, bestaande uit een mooie
beker en een wisselklok. Er worden in
Geldrop veel biljarttoernooien georgani-
seerd,  is het nou libre of drie banden of
bandstoten,  Alex is altijd van de partij.
Zo ook werd er in het voorjaar bij café
de Tapperij een toernooi georganiseerd.
Dit toernooi duurde twee weekenden,
hij mocht de finale spelen en werd de
winnaar. Hij ging met een mooie beker
en een wisselbeker naar huis.

18 oktober j.l. begonnen de Geldropse
Kampioenschappen. Dit toernooi zou
drie weekenden duren, als je door de
voorrondes kwam. Het eerste weekend

werd in café Hoog en Droog gespeeld.
Het tweede weekend in café De Tapperij
en het laatste weekend, 2 november,
tevens het finaleweekend, in café ‘Het
wapen van Zes Gehuchten’. Alex was in
bloedvorm zoals Middenstandsbelangen
schreef en dat was hij zeker.  Hij belan-
de in de finale en in acht beurten maak-
te hij het uit. Alweer een eerste prijs in
de wacht gesleept. Hij ging met een
mooie beker, wisselbeker en met nog
een beker voor de hoogste serie naar
huis. Ook zit Alex sinds september 2003
bij de bond te spelen in het ‘t Groen kof-
fiehuis. Als het even kan, gaat hij met
zijn biljartmaat Albert van Mol op de vrij-
dag- of zaterdagavond  een balletje sto-
ten in café De Akert. Hij moet blijven
“oefenen”, want hij zal toch volgend jaar
zijn wisselbekers moeten verdedigen.

Voor Alex Reijns kan het jaar
2003 niet meer stuk.
Wil je inlichtingen over de club ‘t
Poedelke over aanmelding of gewoon
om eens te kijken, kijk dan is op de
homepage van de club: members.lycos.
nl/biljartclubtpoedelke.nl of kom dan
eens vrijblijvend langs op de maandag-
avond in De Dreef. Vanaf 20.00 uur
word er gespeeld. J

Bijbehorend gedicht in het volgend nr.

Lies Reijns



Dat houdt in dat u vanaf begin decem-
ber thuis middels uw computer aangifte
kunt doen bij de politie. Dit geldt echter
niet voor elk strafbaar feit.
Feiten waarvoor u als burger elektro-
nisch aangifte kan doen zijn:
• Diefstal fiets
• Diefstal bromfiets
• Diefstal uit/af auto
• Vernieling auto
• Vernieling overige goederen
• Vernieling openbaar gebouw
• Vernieling openbaar vervoer

Bijkomende voorwaarden zijn dat er dat
geen sprake mag zijn van een daderin-
dicatie, sporenindicatie, dan wel zware
emotionele betrokkenheid.

Hoe aangifte te doen?
U kunt uw gegevens van een aangifte
invoeren middels internet. Hiervoor
gaat u naar de site van Buurtpreventie
Coevering. De buurtpreventiesite kunt u
vinden op www.wijkbladcoevering.nl.
Klik vervolgens boven aan het scherm
op “aangifte” om uw aangifte te doen.
U wordt dan “doorverbonden” met de
site van de politie.
Na invulling van de velden verstuurt u
uw aangifte naar de politie. Daar wordt
uw aangifte uitgelezen en na akkoord-
bevinding naar uw adres terugverzon-
den. Afspraak is dat uw aangifte uiterlijk
binnen vijf werkdagen wordt behan-
deld. Op dat moment zijn alle belangrij-
ke formulieren toegevoegd en kunt u ze
thuis uitprinten. Indien er nog vragen
onzerzijds zijn wordt u daarover voor
akkoordbevinding gemaild.
Uw aangifte heeft rechtsgeldigheid zon-
der handtekening. Hierover zijn goede
afspraken gemaakt met justitie en de

verzekeringsmaatschappijen.
De komende weken zal er nog een
intensieve voorlichtingscampagne wor-
den gevoerd om bovenstaande bij de
bevolking onder de aandacht te bren-
gen. Het bespaart u veel tijd. Indien de
pilot goed verloopt zal het project na
afloop van de periode een landelijke
invoering krijgen. J

Frans Sanders
Netwerkinspecteur politie Geldrop-
Mierlo-Nuenen

In week 49 start de regiopolitie Brabant Zuidoost met de pilot voor het
project elektronische aangifte.

Elektronische aangifte politie
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ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88

De laatste klap
Maandagmiddag 17 november j.l. viel in
Geldrop de laatste klap bij de sloop van
de flats aan de Jan Carstenszweg. Een
klap was het zeker, een telefoonkast van
KPN waarin 1200 telefoonaansluitingen
bij elkaar komen, lag onder het puin.
Elk weldenkend mens zou de telefoon-
kast weg hebben laten halen vóór de
sloop van de flat. 
KPN niet, zelfs niet na dat er bij de sloop
van het eerste flatgebouw om soortgelij-
ke reden al telefoonstoringen waren
opgetreden, nee gewoon afwachten tot
het weer mis gaat. 
Slopersbedrijf Heezen en KPN wijzen
naar elkaar, als het gaat over de schuld-
vraag.
Maar daar zaten we dan, zonder tele-
foon, fax, internet en e-mail, alarmmel-
ders voor ouderen, meldingen van
inbraak- en brandbeveiligingsinstallaties,
enzovoort.
Noch KPN noch Slopersbedrijf nam de
moeite informatie te verstrekken, voor
hen zijn 1200 gedupeerden kennelijk
niet belangrijk. Irritant was dat de sto-
ringsdienst van KPN  de termijn van repa-
ratie, keer op keer niet na kon komen.
Zoek het maar uit en wacht maar af, was
het motto, waarmee we als KPN-klant het
bos ingestuurd werden.
Op donderdag, drie dagen na de laatste
klap, werd ik na veel moeite en tijd, waar-
onder een bezoek aan KPN in Eindho-
ven, gebeld door een KPN-monteur. 

Een half uurtje later was het probleem
opgelost, maar ik was nog niet de laatste!
Wat ik me intussen ernstig afvraag: is het
nog wel verantwoord om zoveel commu-
nicatie door één telefoonsnoertje te stu-
ren waarover KPN het beheer heeft? J

IJmert Rovers

Vergadering 
commissie
Grondgebiedzaken
Op 26 november was er een vergade-
ring van de commissie Grondgebied-
zaken. Agendapunt vijf ging over de lei-
draad inrichting openbare ruimte cen-
trumgebied. 
Bureau Croonen heeft een leidraad ont-
worpen als basis voor de herinrichting
van het centrum. Het college stelt de
raad voor om in te stemmen met de lei-
draad en daarbij voorkeuren uit te spre-
ken over de aangegeven opties m.b.t.
de parkeervisie, invulling Heuvelplein,
invulling Marktplein, – inrichting Korte
Kerkstraat en langstraat.
Ondanks dat dit onderwerp niet direct
over de Coevering ging is besloten om
gebruik te maken van de inspraakmoge-
lijkheid. Hieronder leest u onze inspraak.

Meneer de voorzitter, geachte commis-
sieleden.

Lees verder op pagina 12
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Tijdens het lijsttrekkersdebat van 21 okto-
ber j.l. heeft elke partij iemand benoemd
die namens deze partij de revitalisering
gaat “ondersteunen”. Deze afvaardiging
was uitgenodigd op het overleg van
maandag 24 november: 
• VVD: H. Boelens
• D66: H. Cornelissen
• CDA: C. Baggermans
• PvdA/Groen Links: W. de Vries
• Geldrops Belang: G. Lathouwers
• DGG: F. van de Eijnden en P. v Moorsel
• Dorpspartij Mierlo: H. van de Laar
• Verenigd Geldrop Mierlo: J. v Bussel

De winkeliers en projectontwikkelaar ver-
wachten in januari met de eerste eigen
schetsen te komen, waarna de politiek
aan zet is om zo snel mogelijk dit onder-
werp op de agenda van de gemeente-

raad te zetten. In de visie van de project-
ontwikkelaar en winkeliers kan de revitali-
sering gestalte krijgen door een uitbrei-
ding van de winkelruimte aan de westzij-
de tot 2100 m2. In dit nieuwe vergrote
gedeelte komt een nieuwe Edah te zit-

ten. In het huidige pand van de Edah
komt dan plaats voor een discounter. Bij
deze plannen is het niet nodig om een
“woontoren” te bouwen. Wel denkt men
aan een extra verdieping met kantines
om enig accent te geven aan de nieuw-
bouw. Volgens de heer De Ley van
Muldershof is het op dit moment 5 over
12. Er kan niet veel langer gewacht wor-
den met de revitalisering van het
Winkelcentrum. Daarom is gekozen voor
deze doorbraak. Het heeft in ieder geval
een hernieuwd vertrouwen in een (snel-
le) oplossing opgeleverd aan de kant van
de winkeliers, de projectontwikkelaar en
de politiek. J

Hernieuwd vertrouwen in revitalisering Winkelcentrum
Op maandag 24 november hebben de winkeliersvereniging en de heer De
Ley van Muldershof (de projectontwikkelaar) gesproken met een afvaardi-
ging van de politieke partijen over de revitalisering van het Winkel-
centrum. Doel van dit gesprek was de politiek te informeren en daarnaast
te bewegen om vaart te zetten met de revitalisering. Na acht jaar van
wachten, vergaderen en telkens weer tegen nieuwe vertraging aan te
lopen waren de winkeliers het meer dan zat. Na het gesprek met de poli-
tiek is een vernieuwd vertrouwen gekomen bij de winkeliers en project-
ontwikkelaar. 

Hondenbezitters vogel(hond)vrij?
Over hondenpoep is voldoende geschre-
ven. En ik als hondenbezitter ben het er
volledig mee eens. Het is een kleine
moeite om naar de uitlaatstroken te
gaan, maar voorheen gingen wij ook
altijd naar de uitlaatroute. Nu laat ik don-
derdagochtend mijn hondje uit. Komt
iemand van de gemeentereiniging die de
grijze bakken klaar moet zetten voor de
wagen naar mij toe en zegt dat de bak-
ken niet zijn om honden tegen te laten

plassen. Ja en? “Uw hond tilde net zijn
poot op en plaste tegen die bak”, zei hij.
Ik vroeg die man of hij misschien iets aan
zijn ogen mankeerde. “Waarom”, vroeg
hij. Nou, mijn hond is een teefje en tilt
echt haar pootje niet op als ze moet plas-
sen. Kijk, dat men iets tegen honden
heeft, dat kan. Maar denk even na voor
je iets zegt. J

Wil and Mary van Ginneken



Maar we gaan terug naar onze tafel
waar de koffie en thee rondgaat. Een
druk discussiërend groepje. We praten
nog na over het Lijsttrekkersdebat dat
we eind oktober organiseerden. Het
was allemaal te mooi om waar te zijn.
Zouden de toezeggingen van de poli-
tiek over de koop van het LPG-station en
hun inzet bij de Revitalisering van het
Winkelcentrum Coevering na de verkie-
zing stand houden? 

We zijn vaak bezig met onderwerpen
waarvan je denkt, wordt het nou nooit
afgerond, wordt er niet eindelijk eens
actie ondernomen. Sommigen rond de
tafel hebben er een hard hoofd in. Weer
dat verkeer en de 30-km zone, nog eens
het geluid van de A67 en de geluids-
wal, die er niet lijkt te komen.
We houden ons voor dat elke inspan-
ning van onze kant als een steen in een
rivier is. Bij de begrafenis van burge-
meester Johan Stekelenburg werd het
nog eens vermeld: wat je ook doet en
hoe het soms ook een wanhopige
poging lijkt, het is altijd als een obstakel
in een rivier. Klein of groot. De stroming
is nooit meer zoals het geweest is.
Wijkoverleg is ook zo’n steen, voor som-
migen een obstakel. De gemeente, aller-
lei instanties weten dat we er zijn. Dat
houdt ons op de been.
Soms lukken dingen ook. We waren
bezig met wethouder Van Leijsen over
een Retourette. Zo’n ding waar je plas-
tic flessen, melkpakken en blik in kunt
verzamelen. Het Emopad of door som-
migen Chemopad genoemd, kent zo’n
systeem. Nu is er een Retourette bij het
Winkelcentrum Coevering gerealiseerd.
Hopelijk werkt het ook, want leeghalen
is een belangrijk onderdeel. Dan werkt
het systeem pas echt.
Vuil in onze wijk is op zich niet zo’n
groot probleem, maar sinds de Diftar zie
je wel meer plastic zakken in de wijk.
Wethouder Van Leijsen benaderde ons
als Wijkoverleg en zo zijn we met wat
acties bezig geweest.

Daarbij behoort ook het Honden-
experiment. Wellicht wat snel en ondui-
delijk ingevoerd. We denken dat we in
de pas moeten lopen met Mierlo, omdat
daar wel hondenbelasting is. Het Wijk-
overleg denkt mee met de invoering,
maar erg gelukkig zijn we niet. Boven-
dien blijken enkele mensen paaltjes te
verwijderen of om te ruilen. Er zijn wel
twee toezichthouders, maar soepel
werkt het niet.

Verkeer is altijd een hot item in onze ver-
gadering. De 30-km vaststelling is met
name voor de Bosrand en de Willem
Barentszweg nog steeds niet rond. Geld
speelt hierin een grote rol, maar ook zijn
er andere oorzaken. Bijvoorbeeld de
busonderneming die deze route voor
een deel moet rijden en het niet heeft
op wegversmallingen en drempels.
Overigens hebben we een brief ge-
schreven naar Hermes en naar de Ge-
meenteraad om duidelijkheid en in-
spraak te krijgen over het feit dat er liefst
dertien van de achttien bushaltes in
Geldrop zouden verdwijnen. Dat vin-
den we zittend aan onze tafel in De
Dreef eensgezind van groot belang. Het
is niet meer van deze tijd, dat eenzijdig
zo’n busonderneming regelingen wij-
zigt.
En dan de A67. Velen van ons slapen
slecht met het steeds drukker wordend
verkeer. Vooral ‘s nachts is de toename
enorm. Ook daar zijn we mee bezig en
bespreken het met de wethouder en
met ambtenaren van de gemeente.
Een gezamenlijke brief is nu naar het
Provinciaal Bestuur. We willen eigenlijk
een geluidswal of grote bomen. In ieder
geval moet er een oplossing komen
voor het enige ontbrekende stukje
beveiligingsvoorziening, op de A67 juist
hier bij de Coevering.
In onze wijk zijn er verschillende Buurt-
preventie Projecten. Meer communicatie
met de politie is erg gewenst. Boven-
dien blijkt er een behandeling, die per
project verschilt. De een krijgt dit en de

ander krijgt het niet. We willen wel wat
meer uniformiteit. Misschien kunnen we
dan ook in de verschillende locaties
meer coördinatoren krijgen.

Een paar jaar zijn we nu al bezig met
het Dommeldal. Gaat het op de schop
en wordt zelfs de Dommel verlegd?
Velen hielden hun hart vast, omdat ze
de situatie van nu wilden behouden.
Maar ondanks alle gepraat in de com-
missie en alle geopperde plannen is er
tenslotte slechts een kleine ontwikkeling
gekomen. Klein voor de omwonenden,
maar groot voor de deskundigen. Want
begrazing door schapen hoe idyllisch
ook, is funest voor plantengroei. Ze vre-
ten alles kaal. Runderen zijn kieskeuriger
en laten veel van de belangrijke en zelfs
zeldzame planten staan. Daarom wordt
er nu een beheerder gezocht die daar
dieren laat grazen. Mooi voor ons en
goed voor de planten.

Er is al veel geschreven in dit Wijkblad
over een tekort aan sponsors of adver-
teerders, maar ook aan schrijvers. Het
Wijkoverleg vult in ieder geval door de
komende verslagen de lege bladzijden
op. Hopelijk ook ter informatie aan u en
krijgt u zo wat meer inzicht in het doen
en laten van het Wijkoverleg Coevering
2000. J

Leo Le Large, 

notulist. 

Leden van het Wijkoverleg
Coevering 2000:

• Corrie Karel-Delahaye, voorzitter
HCC

• Jan Dirckx, bestuurslid HCC
• Leo Le Large, voorzitter

Bewonersvereniging ‘t Goor/
Coevering West

• Ingrid Sanders, bestuurslid van
‘t Goor

• Henk van Neer, penningmeester
van ‘t Goor

• Rob Biesters, voorzitter 
Coevering 50

• Harry Lefferts, lid Coevering 50
• Rob Friedhoff, bestuurslid

Coevering 50 
• Jos Heijm, voorzitter Huurders-

vereniging Jan Cartsensz
• Gerrit de Bruijn, voorzitter

Huurdersvereniging Waleweinlaan
• Willem de Vries, voorzitter bestuur

Wijkcentrum De Dreef
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Elke steen verandert de loop van de rivier
Twee vrouwen en wat mannen op een dinsdag in november j.l. rond een
tafel in het Dreefgebouw. Het is een druk gesprek, waarbij soms de emo-
ties hoog oplaaien. Mag ik u voorstellen: het Wijkoverleg Coevering
2000. Niet zomaar een willekeurig groepje, maar het Wijkoverleg
bestaat uit de voorzitters plus bestuursleden van een aantal bewoners-
en huurdersverenigingen uit de Coevering. Wisselend per maand is één
der voorzitters dé voorzitter van het Wijkoverleg. In november was dat
Harry Lefferts. De maand erop is hij of zij notulist. Deze keer ben ik,
ondergetekende, aan de beurt en we hebben afgesproken dat u in dit
Wijkblad iedere maand door de notulist op de hoogte wordt gehouden.
Daarom schrijf ik u deze maand dit verhaal. Wilt u weten wie wij verder
allemaal zijn? Onderaan staan de namen vermeld met de verenigingen.
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Ook in de Coevering worden vóór
2006 verkeersremmende maatre-
gelen getroffen.

Vorige maand stond het onderwerp ‘uit-
voering 30 km-zones’ op de agenda van
de gemeenteraad. In deze zitting zou
worden besloten of er vóór 1 januari
2006 iets aan de wegenstructuur van
de Coevering zou worden verbeterd.
Want het is algemeen bekend dat in
bepaalde straten veel te hard wordt
gereden en dat bepaalde straten – tot
grote ergernis van de bewoners – ook
nog als snelle doorsteek worden ge-
bruikt om maar niet honderd meter om
te hoeven rijden.

Het Wijkoverleg Coevering 2000 heeft
de afgelopen jaren de klachten van de
bewoners meer dan eens bij de ver-
gaderingen van de commissie Grond-
gebiedzaken (GGZ) bepleit en heeft
daarbij ook steeds om maatregelen ge-
vraagd. Ook in diverse bijeenkomsten
met de wethouder werd de situatie be-
sproken.

Dit alles had tot gevolg dat de instelling
van de voorrangswegen door de Coeve-
ring uit het plan Duurzaam Veilig werd
geschrapt, waardoor het gevreesde
racecircuit Coevering van de baan was.

De gemeenteraad besloot in juli 2002
dat ook de hele Coevering een woonge-
bied zal gaan worden, waarin alle ver-
keersdeelnemers van jong tot oud veilig
zullen kunnen rijden, fietsen en lopen.

Dat was een mooi besluit. Maar dat al-
leen was natuurlijk nog niet voldoende.

Onze wijk heeft een infrastructuur die in
de jaren 60 op de tekentafel werd ge-
maakt. Men dacht toen voornamelijk in
abstracties en daarbij nogal hoekig en
blokkerig. En dat is duidelijk te zien in
de Coevering: huizenblokken, de lengte
en de hoogte in, en lange rechte stra-
ten. Ook ontstond toen o.a. de zgn.
‘Snelweg van friettent naar friettent’ (de
vierbaans Laan der Vier Heemskinderen,
die later toch tweebaans werd). Door
de lange rechte straten mist men ook de
‘natuurlijke dwang’ om rustig te rijden.
Deze infrastructuur dient dus nog te
worden gemoderniseerd.

Voor de meeste wijken in Geldrop be-
stond reeds een plan met een tijdspad
tot 2006 om de straten klaar te maken
voor Duurzaam Veilig.

Voor een deel van Zesgehuchten, Cen-
trum West, Genoenhuis, Oranjeveld en
de Coevering bestond nog geen con-
creet plan welke ingrepen zouden kun-
nen worden genomen om de straten
veiliger te maken en wanneer dat zou
worden uitgevoerd. In de planning van
de gemeente stond enkel de opmerking
dat men hiermee tussen 2006 en 2010
mee zou beginnen. Wanneer het werk
dan echt ter hand zou worden geno-
men was nog in geen enkel stuk te vin-
den. Voor de Coevering zag het er naar
uit dat de straten pas rond 2010 aan de
beurt zouden zijn. De wethouder heeft
ons bij de besprekingen duidelijk laten
blijken dat zulke ingrepen pas zouden
worden uitgevoerd als de riolering aan
vervanging toe zou zijn. En dat zou pas
in de buurt van 2010 zover zijn. Coeve-
ring 2000 heeft de raadleden in de
commissievergaderingen van GGZ op-
geroepen om creatief te zijn en de
Coevering niet in de kou te laten staan.

Dit signaal is duidelijk overgekomen.
DGG heeft in december 2002 een motie
ingediend met daarin de opdracht aan
de wethouder om een plan te maken
voor de inrichting van alle aangewezen
30 km-gebieden, zodat heel Geldrop
voor 1 januari 2006 voor wat betreft
Duurzaam Veilig gereed zou zijn. Deze
motie werd door de Raad aangenomen.

Het college van B&W heeft daarop inge-
nieursbureau ACE opdracht gegeven
om dit plan te maken met daarbij een
duidelijk financieel plaatje. Het ging hier
natuurlijk om de eerder genoemde wij-
ken, waaronder ook de Coevering,
omdat er voor de andere wijken reeds
een plan lag.

In september was dit plan gereed. Voor
de Coevering betekende dit, dat de wijk
structureel en gevarieerd zou worden
aangepakt. Een aantal van de lange
rechte straten was kronkelend of ver-
springend gemaakt. Een aantal gevaar-
lijke kruispunten, zoals de Goorstraat /
Witte de Withstraat waren ook geheel
aangepakt. En op een aantal kruispun-
ten werd met plateaus gewerkt.

Hiernaast presenteerde de gemeente
ook een alternatief plan dat bestond uit
een aantal permanente ingrepen uit het
ACE-plan en een aantal zgn. tijdelijke
maatregelen. Dat waren eenvoudige in-
grepen, zoals wegversmallingen en
drempels.

De hele reconstructie van de Coevering
(ACE plan) werd geraamd op twee mil-
joen euro. Het alternatieve plan van de
tijdelijke en permanente maatregelen
kostte 450.000 euro.

Maar de gemeente stelde bij de presen-
tatie van het plan direct al dat geen van
de alternatieven financieel haalbaar is,
hetgeen een rare zet is, omdat ze eerst
heel veel geld uitgeven door een extern
ingenieursbureau een plan te laten
maken en vervolgens te stellen dat er
geen geld voor de uitvoering zou zijn,
zelfs niet voor delen. Coevering 2000
heeft ook dit keer weer ingesproken in
de commissievergadering van GGZ en
o.a. betoogd dat we dit geen manier
van besturen vinden. Ook het vasthou-
den aan een totale opknapbeurt in een
keer van dertig jaar achterstalling
onderhoud komt ons wat gedwongen
over. Dat kan beter in fasen worden uit-
gevoerd. Dat scheelt op korte termijn in
elk geval financiële ruimte voor andere
belangrijke zaken.
De raadsleden toonden een gewillig
oor voor de argumenten. En DGG,
Lokaal Belang en de PvdA dienden voor
de raadsvergadering van 6 november
j.l. een amendement in, waarin met
zoveel woorden stond dat ook de
Coevering moet worden ingericht. Dit
amendement werd mede met steun van
het CDA aangenomen. Alleen Geldrops
Belang (GB) en de VVD stemden tegen.

Wij zijn hier wederom blij mee. 
Maar nu ...... J

Rob Friedhoff

Positieve draai voor de Coevering

Wijkbewoners vrezen
voor hun uitzicht
De eerste plannen voor nieuwbouw op
de plaats van de gesloopte flats aan de
J. Carstenszweg zijn niet goed gevallen
bij de hoekbewoners van woningen die
grenzen aan de nieuwbouw. Tegen de
kop van hun woning zijn een aantal
blokken woningen gepland. Hierdoor
wordt hun ruime uitzicht in één klap
teniet gedaan door de nieuwe koopwo-
ningen. De bewoners zijn al een tijd
bezig om precies te weten te komen
wat men van plan is. 
Tot nu toe voelen ze zich van het kastje
naar de muur gestuurd. Lees verder op
www.wijkbladcoevering.nl. J



Het is ongeveer acht jaar geleden kwam
Linda via een vriendin terecht bij de jeug-
dactiviteiten commissie van De Dreef.
Van het één kwam het ander en uitein-
delijk belandde zij via het regelen van PR
activiteiten vier jaar geleden bij het wijk-
blad dat toen overigens nog Wijkkrant de
Coevering heette. Dat ze zich in de loop
der tijd heeft ontwikkeld als een waarde-

volle kracht moge blijken uit de diversiteit
van activiteiten die ze voor het wijkblad
(heeft) verricht.
Zo hield Linda zich bijvoorbeeld bezig
met het verkopen van advertenties. Dat is
een belangrijke activiteit want denk nu
niet dat de verspreiding van het Wijkblad
Coevering in een oplage van 2500 exem-
plaren uit de zakken van de vrijwilligers
wordt betaald. Bezoeken aan winkels en
bedrijven zijn hiervoor heel belangrijk.
Geduld en dus veel tijd en niet te verge-
ten tact en flexibiliteit zijn hiervoor onmis-
bare eigenschappen!
Ook is Linda nauw betrokken bij de jeug-
dactiviteiten van De Dreef. In het wijk-
blad zijn hierover regelmatig bijdragen te
lezen. Haar bijdragen zijn niet tot dit
onderwerp beperkt gebleven. In de loop
der jaren heeft Linda over allerhande
zaken geschreven zo leert een bezoek
aan het digitale archief van het wijkblad.
Bedenk ook dat elk nieuw wijkblad als
een soort puzzel in elkaar gelegd moet
worden. Alle items moeten een juiste
plaats krijgen. Met de grafische school als
achtergrond was dit voor Linda natuurlijk
een uitdaging! “De lay-out wordt geluk-
kig verzorgd door Wil van Tongelo, maar
er moet natuurlijk ook besproken en
gecontroleerd worden,” aldus Linda.
Op momenten dat er problemen zijn
zoals met bijvoorbeeld de verspreiding
van het wijkblad moet er zoals Linda het
zelf noemt, ‘’gemanaged’’ worden. En
dus moet er gezorgd worden dat de wijk-
bewoners niet verstoken blijven van het
nieuws over hun wijk. Zij draagt er zorg
voor dat het wijkblad wordt rondge-
bracht door de vaste bezorgers, des-
noods doet zij het zelf.
In de tussentijd hebben er zich ontwikke-
lingen voorgedaan op het bedrijf waar
Linda werkt. Zij heeft een andere functie
gekregen waarvoor ze zich moet bijscho-
len en ook het maken van meerdere uren
kost haar veel (vrijwilligers) tijd. Met de
spreekwoordelijke pijn in het hart heeft
ze na lange tijd het besluit genomen haar
activiteiten per 1 januari voor het
Wijkblad Coevering te beëindigen. Dit
betekent ook dat zij ook vanaf die datum
geen zitting meer heeft in het bestuur
van De Dreef waarin zij de gang van
zaken van het wijkblad naar het bestuur
toe besprak. Het enige wat over blijft zijn
de jeugdactiviteiten in De Dreef die op
een vaste tijd plaatsvinden en dus in tijd

te overzien zijn. Af en toe zal er naar aan-
leiding daarvan nog wel en stukje in het
wijkblad verschijnen. Het hoeft geen
betoog dat Linda’s vertrek een groot ver-
lies voor het wijkblad is, niet alleen van-
wege capaciteiten maar ook doordat zij
een leuke en vriendelijke persoonlijkheid
is. Gelukkig zal ze echter niet geheel voor
De Dreef en het wijkblad verloren zijn zo-
als hierboven beschreven en dat is toch
weer een geruststellende gedachte! J

Peter Coolen
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Aan de inhoud van het Wijkblad wordt de
grootste zorg besteed. Toch zijn fouten nooit
helemaal te voorkomen. Daarom neemt de
uitgever geen verantwoordelijkheid voor
onvoorziene gevolgen, veroorzaakt door
fouten in de gegevens die door derden zijn
aangeleverd. Ingezonden stukken kunnen
ingekort of geweigerd worden. Plaatsing wil
niet zeggen dat de redactie het eens is met
de inhoud. 

Aan alles komt een eind
Aan alles komt een eind luidt een nogal clichématige uitdrukking. Dit
geldt helaas ook voor de inspirerende medewerking van Linda Spanjers
aan het Wijkblad Coevering Geldrop. Door persoonlijke omstandigheden
stopt ze per 1 januari met haar activiteiten voor het wijkblad.

Voor U staat een ongerust mens...

U gaat praten over toekomstplannen
voor het centrum van Geldrop. Op zich
een goede zaak. Plannen maken is zin-
vol alleen... En in dit alleen daar zit nu
de ongerustheid..

Er gaan verhalen rond dat in een groot
centrumplan een gedachte is gevat om
te gaan schuiven met supermarkten
naar het huidige postkantoorpand.

Dat zou wel eens consequenties kunnen
hebben voor een van de supers in de
Coevering, met alle gevolgen van dien.
En nu begrijpt u onze bezorgdheid. Wat
betekent dat voor het Winkelcentum in
de Coevering? Alles op losse schroeven?

We dachten op de goede weg te zijn
met het Winkelcentrum in de Coevering.
U heeft onlangs nog beloftes gedaan
om de vaart er in te krijgen, om op
korte termijn tot definitieve zaken te
komen.

Vertragingen of dramatische wijzigingen
is het ergste wat ons kan overkomen.
Daarom meneer de voorzitter, leden van
de commissie, mag ik u in dit verband
wijzen op uw toezeggingen aan de bur-
gers van de Coevering en de daaruit
voortvloeiende verantwoordelijkheid.

Laat ons a.u.b. niet meer ongerust zijn!
J
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